
 

 

MØTEBOK 
 

Organ Fylkestinget 

Møtestad Leikanger - Fylkeshuset 

Møtedato 24.04.2019 

Kl. 10:30 
 
 
 
År 2019, 24. april kl. 10.30, kom fylkestinget i Sogn og Fjordane saman til fylkesting på Fylkeshuset, 
Leikanger kommune. 
 
Medlemene i fylkestinget var kalla inn til fylkestinget ved e-post av 5. april 2019. 
Tingmøtet vart opna av fylkesordførar Jenny Følling. Ho las kunngjeringa og innkallinga til  
møtet. Kunngjeringa og innkallinga vart godkjend. 
 
Representantane Karen Marie Hjelmeseter og Noralv Distad hadde meldt forfall til tingseta. I deira 
stad møtte 1. vararepresentant for Senterpartiet, Per Atle Kjøllesdal, og 2. vararepresentant for 
Høgre, Tore Fossen. Fylkestinget godkjende forfalla til Hjelmeseter og Distad. 
 
Det vart halde namneopprop og desse representantane møtte: 
 
 
SENTERPARTIET: 
Jenny Følling 
Sigurd Reksnes 
Aleksander Øren Heen 
Gunn Åmdal Mongstad 
Anders Ryssdal    
Arnstein Menes 
Ole Johnny Stubhaug 
Gunn Sande 
Erlend Haugen Herstad 
Per Atle Kjøllesdal 
 
 
ARBEIDERPARTIET: 
Åshild Kjelsnes  
Hilmar Høl   
Helen Hjertaas 
Torbjørn Vereide 
Harald Bjarte Reite 
Karianne Torvanger 
Henrik Oppen 
Odd Atle Stegegjerdet 
Senea Sabanovic 
 
 
HØGRE:    
Sonja Øvre-Flo 
Bjørn Hollevik 
Anne K. Lilleaasen 
Tore Fossen 
 
 
KRISTELEG FOLKEPARTI: 
Trude Brosvik    
Jon Olav Kvamme 
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VENSTRE: 
Gunhild Berge Stang 
Alfred Bjørlo 
 
 
FRAMSTEGSPARTIET: 
Frank Willy Djuvik 
Marita Aarvik 
 
 
SOSIALISTISK VENSTREPARTI: 
Jakob André Sandal 
 
MILJØPARTIET DE GRØNNE: 
Stein Faleide Malkenes 
 
 
Fylkesordføraren sa møtet lovleg sett. 
 
Fylkestinget song første verset av «Gud signe vårt dyre fedreland». 
 
Etter framlegg frå fylkesordføraren valde fylkestinget Svein Hågård og Marit Silje Husabø som 
sekretariat. 
 
Representantane Gunn Åmdal Mongstad og Frank Willy Djuvik vart valde til å godkjenne møteboka 
på vegner av fylkestinget. 
 
Fylkesrådmann Tore Eriksen var til stades. 
 
Fylkesordføraren opplyste at sakene 1 - 16/19 var sendt ut 10. april 2019.  
 
Saklista vart godkjend. 
 
Ordførar i Leikanger kommune, Jon Håkon Odd, helsa fylkestinget. 
 
Sogn og Fjordane fylkeskommune sin Gründerpris for ungdom 2019 vart delt ut til Rekkje 
Stiutvikling AS v/Roald Eidsheim og Njål Sund. 
 
Sogn og Fjordane fylkeskommune sin Klima- og miljøpris  2018 vart delt ut til EVOY AS v/Leif Arne 
Stavøstrand.
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SAK  1/19 Forvaltningsrevisjon HMT og inkluderande arbeidsliv - 

Rapport  
    
 
Frå kontrollutvalet låg det føre slik tilråding til vedtak: 
 

1. Rapport etter gjennomført forvaltningsrevisjon HMT og inkluderande arbeidsliv vert teken til 
etterretning 

2. Fylkestinget ber fylkesrådmannen: 
a. Tydeleggjere fylkeshovudverneombodet si rolle ytterlegare 
b. Sikre at det vert valt verneombod i alle verneområde 
c. Ferdigstille følgjande påbyrja tiltak: 

i. Sikre at det jamleg og i samarbeid med arbeidstakarane og deira tillitsvalde 
blir utarbeidd risikovurderingar, mål og handlingsplanar i alle einingar, 
inkludert risikovurderingar knytt til vald og truslar 

ii. Sikre at risikovurderingar og handlingsplanar blir utarbeidd med tilstrekkeleg 
kvalitet, og i samarbeid med dette vurderer auka krav til bruk av 
fylkeskommunen sine malar 

iii. Sikre at rutinar og malverk kontinuerleg vert oppdatert i høve til gjeldande 
regleverk og organisering 

iv. Sikrar at fylkeskommunen etterlev krav til registrering av personskadar og 
at registeret er kjent og tilgjengeleg for verneombod og arbeidsmiljøutval 

v. Sikre at det blir gitt nødvendig opplæring  
1. I høve vald og truslar om vald 
2. Kva som er å rekne som avvik og korleis dette skal meldast 
3. Verneombod og leiarar 

3. Fylkestinget ber fylkesrådmannen om å sikre at følgjande tiltak vert teke med og 
implementert i nye Vestland fylkeskommune 

a. Sikre at rutinar og malverk vert oppdaterte i høve til gjeldande regelverk og 
organisering 

b. Sikrar at fylkeskommunen etterlev krav til registrering av personskadar og at 
registeret er kjent og tilgjengeleg for verneombod og arbeidsmiljøutval 

c. Etablere skriftlege rutinar som skal sikre etterleving av regelverk i samband med 
planlegging og gjennomføring av organisasjonsendringar 

d. Etablere eit avvikssystem som gir oversikt over avvik i heile fylkeskommunen og 
som kan nyttast til utvikling og forbetring av tenestene 

4. Fylkestinget ber fylkesrådmannen rapportere status på oppfølginga med eventuelt vidare 
framdrift innan 31. august 2019 til kontrollutvalet 

 
 
 
Endringsframlegg: 
 
Arbeidarpartiet sette fram slikt framlegg til nytt delpunkt VI under punkt 2C i tilrådinga: 
 
Fylkestinget ber fylkesrådmann syta for at frikjøpsordninga blir vurdert. Dette for at vernetenesta 
skal kunne ivareta si rolle. 
 
Avrøysting: 
Framlegget frå Arbeidarpartiet og tilrådinga frå kontrollutvalet vart samrøystes vedtekne. 
 
Dette gir følgjande VEDTAK: 
 

1. Rapport etter gjennomført forvaltningsrevisjon HMT og inkluderande arbeidsliv vert teken til 
etterretning 

2. Fylkestinget ber fylkesrådmannen: 
a. Tydeleggjere fylkeshovudverneombodet si rolle ytterlegare 
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b. Sikre at det vert valt verneombod i alle verneområde 
c. Ferdigstille følgjande påbyrja tiltak: 

i. Sikre at det jamleg og i samarbeid med arbeidstakarane og deira tillitsvalde 
blir utarbeidd risikovurderingar, mål og handlingsplanar i alle einingar, 
inkludert risikovurderingar knytt til vald og truslar 

ii. Sikre at risikovurderingar og handlingsplanar blir utarbeidd med tilstrekkeleg 
kvalitet, og i samarbeid med dette vurderer auka krav til bruk av 
fylkeskommunen sine malar 

iii. Sikre at rutinar og malverk kontinuerleg vert oppdatert i høve til gjeldande 
regleverk og organisering 

iv. Sikrar at fylkeskommunen etterlev krav til registrering av personskadar og 
at registeret er kjent og tilgjengeleg for verneombod og arbeidsmiljøutval 

v. Sikre at det blir gitt nødvendig opplæring  
1. I høve vald og truslar om vald 
2. Kva som er å rekne som avvik og korleis dette skal meldast 
3. Verneombod og leiarar 

vi.  Syte for at frikjøpsordninga blir vurdert. Dette for at vernetenesta skal kunne 
ivareta si rolle. 

 
3. Fylkestinget ber fylkesrådmannen om å sikre at følgjande tiltak vert teke med og 

implementert i nye Vestland fylkeskommune 
a. Sikre at rutinar og malverk vert oppdaterte i høve til gjeldande regelverk og 

organisering 
b. Sikrar at fylkeskommunen etterlev krav til registrering av personskadar og at 

registeret er kjent og tilgjengeleg for verneombod og arbeidsmiljøutval 
c. Etablere skriftlege rutinar som skal sikre etterleving av regelverk i samband med 

planlegging og gjennomføring av organisasjonsendringar 
d. Etablere eit avvikssystem som gir oversikt over avvik i heile fylkeskommunen og 

som kan nyttast til utvikling og forbetring av tenestene 
4. Fylkestinget ber fylkesrådmannen rapportere status på oppfølginga med eventuelt vidare 

framdrift innan 31. august 2019 til kontrollutvalet 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  2/19 Forvaltningsrevisjon - forlenging av avtale  
    
 

VEDTAK: 
 
Rammeavtalen Sogn og Fjordane fylkeskommune har med Deloitte AS om kjøp av 
forvaltningsrevisjon vert forlenga til 31.12.2019 i samsvar med opsjon i dagens avtale.  
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  3/19 Høyring - ny kontrollutvalgs- og revisjonsforskrift  
    
 

VEDTAK: 
 

1. Fylkestinget godkjenner vedlagde  høyringsuttale til ny kontrollutvals- og revisjonsforskrift 
2. Fylkestinget ber kontrollutvalet sende høyringsuttalen til Kommunal- og 

moderniseringsdepartementet 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  4/19 Årsmelding 2018 - Kontrollutvalet  
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VEDTAK: 
 
Årsmelding 2018 for kontrollutvalet vert teken til orientering. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  5/19 Kontroll av møtebøker frå fellesnemnda  
    
 

VEDTAK: 
 
Rapport frå Deloitte etter gjennomført kontroll av møtebøkene frå fellesnemnda vert teken til 
vitande. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  6/19 Handlingsplan for førebyggande arbeid mot 

radikalisering og valdeleg ekstremisme  
    
 

VEDTAK: 
 
Fylkestinget godkjenner framlegget til Handlingsplan for førebyggande arbeid mot radikalisering og 
valdeleg ekstremisme. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  7/19 Omorganisering av Opplæringskontoret for offentleg 

sektor i Sogn og Fjordane (OKOS)  
    
 

VEDTAK: 
 

1. Sogn og Fjordane fylkeskommune legg opp til ei omorganisering av Opplæringskontoret for 
offentleg sektor i Sogn og Fjordane (OKOS) til samvirkeføretak. Omorganiseringa skal skje i 
2019 og fylkeskommunen skal stifte medlemskap i samvirkeføretaket. OKOS sine 
opparbeidde verdiar og aktiva skal overførast til det nye samvirkeføretaket. 
  

2. Fylkestinget gjev fylkesutvalet fullmakt til å godkjenne det seinare stiftingsdokumentet for 
samvirket, inkludert forslag til vedtekter. 

 
-----//----- 

 
Fylkestinget fann samrøystes Henrik Oppen inhabil ved handsaminga av saka, jf. forvaltningslova § 6 
andre ledd. Arve Helle gjekk inn som varamedlem for Oppen. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  8/19 Musea i Sogn og Fjordane - fellesmagasin og 

museumsbygg  
    
 

VEDTAK: 
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1. Investeringsprosjektet «Kløften» vert ikkje realisert. Fylkestinget legg til grunn at Musea i 
Sogn og Fjordane realiserer fellesmagasin for musea i fylket i tidlegare Ramstad eskefabrikk 
i Angedalen i Førde.  

 
2. Eventuell fylkeskommunal medverknad i nye investeringsprosjekt i regi av Musea i Sogn og 

Fjordane vert å vurdere med grunnlag i konkrete søknadar frå museumsstiftinga. Slike 
søknadar må vise kva som er føremålet med prosjekta og elles vise investeringskostnadar, 
driftskonsekvensar og korleis investeringane/drifta er tenkt finansiert.   

 
3. Fylkestinget ber fylkesrådmannen førebu ei sak med framlegg til dekking av dei kostnadene 

som er gått med til forprosjekt for «Kløften», dvs. kostnader som skal delast mellom 
fylkeskommunen og Førde kommune. Fylkesutvalet får fullmakt til å følgje opp dette.  
 

4. Fylkestinget vil påpeike at Musea i Sogn og Fjordane har endra sine prioriteringar der 
arbeidsmiljøomsyn i administrasjonsbygg ved Sunnfjord museum er prioritert som nr 3, etter 
Holevikjekta. Dette meinar fylkestinget ikkje er rett prioritet, ikkje minst knytt til dei pålegg 
Arbeidstilsynet kom med i sin rapport i 2016. 

 
-----//----- 

 
Fylkestinget fann samrøystes Torbjørn Vereide inhabil ved handsaminga av saka, jf. forvaltningslova 
§ 6 første ledd, bokstav e), nr. 1. Arve Helle gjekk inn som varamedlem for Vereide. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  9/19 Kollektiv - Rabatt for lærlingar  
    
 

VEDTAK: 
 

1. Lærlingar vert inkludert i studentrabatten i Sogn og Fjordane i 2019. 
2. Finansiering vert å kome attende til i 1. tertial 2019.  
3. Rabatt for lærlingar blir ein del av arbeidet med harmonisering av takstar og rabattar i nye 

Vestland fylkeskommune. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  10/19 Kjøp av rutetenester med båt frå 1. mai 2022  
    
 

VEDTAK: 
 
1. Fylkesrådmannen får fullmakt til å gjennomføre tilbodskonkurranse for tenestekjøp av 

hurtigbåtruter frå 1. mai 2022, innanfor rammene av gjeldande økonomiplan. Det vert lagt til 
grunn at heilårseffekten av krav knytt til klima, miljø og universell utforming vert innarbeidd i 
økonomiplanen. 
 

2. Rutetilbodet skal vidareførast på dagens nivå og i tråd med føringar i RTP 2018-2027 og FT-sak 
11/10; 

a. Ordninga med å legge inn opsjonsruter i tenestekjøpet, der kommunane får høve til å 
kjøpe ekstraruter utover fylkeskommunalt minstetilbod, skal vidareførast.  

b. Fylkesrådmannen får fullmakt til å vidareføre ordninga med felles rute- og ambulansebåt i 
Florabassenget. 

c. Aktuelle rutejusteringar skal vurderast. 
 
3. Sogn og Fjordane fylkeskommune vil ha ned utsleppa frå hurtigbåtane i Sogn og Fjordane. Dette 

er ei naturleg vidareføring av satsinga på utsleppsfrie ferjer og hydrogenprosjektet fylket har 
arbeidd med. Ein ber fylkesrådmannen komme tilbake med ei sak i juni kor punkta under er 
utgreidd, tidsnok til anbodsutlysinga i haust. 
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a. Sogn og Fjordane fylkeskommune lyser ut anbodsruta Florø-Måløy- evt Selje t/r som et 
nullutslipps/lågutsleppsanbod for hurtigbåtar. Er dette aktuelt for andre ruter, vert desse å 
lyse ut på same måte. 

b. Ruta må ha ein frekvens som gjer arbeidspendling mellom Florø, ytre Bremanger og Vågsøy 
(evt. Selje) enklare enn i dag, både på dag- og kveldstid. 

c. Fylkesrådmannen må vurdere kva som må til for å kome i posisjon til statlege 
støtteordninger som til dømes Enova. 

 
4. For å bidra til utvikling og implementering av klima- og miljøvenleg teknologi skal føringane frå 

RTP vedkomande klima- og miljøtiltak innfriast så langt det er teknisk og økonomisk mogleg. 
 

5. Ev. tilskotsmidlar frå eksterne finansieringsordningar knytt til klima og miljø skal kome i tillegg til 
ordinære midlar. 

  
6. Standard og nivå på materiell og infrastruktur skal vidareførast, men tidsriktige løysingar skal 

søkast. Kapasitet og utforming må justerast i forhold til forventa behov.  
a. Eldre båtar med mangelfull universell utforming må fasast ut med meir tidsriktig 

materiell. 
b. Fart på båtane må vurderast opp mot hensiktsmessig klassifisering av farty og 

rutefunksjon.  
c. Kaiar, venterom og trafikknutepunkt skal vidareutviklast med omsyn til universell 

utforming og trafikktryggleik. 
  

7. Større endringar i kjøpet som krev utvida rammer skal godkjennast av fylkestinget. 
 

8. Fylkesrådmannen kan avgjere innkjøpstekniske spørsmål som t.d. tildelingskriterium, 
avtaleperiodar, overgangsordningar og inndeling i rutepakkar. 
 

9. Fylkesrådmannen kan avgjere fagspørsmål som t.d. fartøy, fart, universell utforming, rutetider, 
kapasitetsbehov og liknande. 

 
10. Fylkestinget legg følgjande plan for det vidare arbeidet til grunn for den vidare politiske 

handsaminga av saka, med sak til samferdsleutvalet 17. juni og 1. oktober: 
 Des 18 – april 19: Utarbeiding av nasjonal rettleiar for hurtigbåtanbod 
 Mai – august: Utarbeiding av utkast til konkurransegrunnlag 
 Juni: FT-sak 4. juni, hovudutval for samferdsle 17. juni 
 Sep: Høyring konkurransegrunnlag 
 Okt: Hovudutval for samferdsle 1. oktober 
 Okt: Omarbeiding konkurransegrunnlag 
 20. nov: Utsending av konkurransegrunnlag 
 Ca. 1. mars: tilbodsfrist 
 Ca. 1. mai: tildeling 2 år før oppstart 
 1. mai 2022: Oppstart alle nye kontraktar 

 
 

11. Fylkestinget ber administrasjonen innarbeide i anbodet at tilbydar sjølv skal presentere ein plan 
for gradvis nedtrapping av utslepp i kontraktsperioden, enten ved utskifting av materiell, 
energi- og miljøeffektivisering eller andre tiltak. 

 
Fylkestinget ber i tillegg administrasjonen vurdere moglegheitene for å innføre ein CO2-bonus. 

 
12. Fylkestinget ber administrasjonen lyse ut anbodet på ein måte som synleggjer skilnaden i 

kostnad mellom null/lågutslepp og konvensjonell teknologi. 
 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  11/19 Årsrapport 2018 - konsesjonskraft og finansportefølje  
    
 

VEDTAK: 
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Fylkestinget tek årsrapporteringa for 2018 på konsesjonskrafta og finansporteføljen til orientering. 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  12/19 Vurdering av akkumulert mindreforbruk knytt til 

resultatoverføringsordningane  
    
 

VEDTAK: 
 

1. Akkumulert mindreforbruk på tannhelsesektoren vert disponert til prosjekt i samband med 
oppfølging av FT-sak 25/16. 

 
2. Fylkesrådmannen får fullmakt til å omdisponere akkumulert resultat mellom dei 

vidaregåande skulane.  
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  13/19 Oppfølging av FT-sak 25/16 Tannhelsetenesta - ein 

framtidsretta klinikk- og tenestestruktur  
    
 

VEDTAK: 
 

1. Fylkestinget tek orienteringa om oppfølging av FT-sak 25/16, Tannhelsetenesta – ein 
framtidsretta klinikk- og tenestestruktur, til vitande. Det vert arbeidd vidare med ikkje 
avslutta tilpassingar innafor ramma av denne saka. 

 
2. Det vert opna for kjøp av eigedommen fylkeskommunen i dag leiger til tannklinikken på Eid. 

Kjøpet vert finansiert med oppsparte fondsmidlar. Fylkesrådmannen får fullmakt til å 
sluttforhandle og signere endeleg avtale. 

 
3. Det skal leggast fram ei eiga sak for fylkestinget i juni som vurderer moglege alternativ og 

vidare framdrift i arbeidet med å løyse arealbehova ved tannklinikkane i Florø og Sogndal. 
 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  14/19 Etablering av Campus Førde verftet AS  
    
 

VEDTAK: 
 
1. Fylkestinget godkjenner vedlagde samarbeidsavtale mellom Høgskulen på Vestlandet og Sogn og 

Fjordane fylkeskommune om etablering og utvikling av Campus Førde verftet AS (CFv AS), 
mellom anna som eit ledd i å styrke utviklinga av Fagskulen i Sogn og Fjordane. 
Fylkesrådmannen får fullmakt til å underteikne avtalen under føresetnad av at avtalen vert 
godkjend av styret for Høgskulen på Vestlandet. 
  

2. Fylkestinget løyver 0,045 mill. kr til kjøp av 450 aksjar á kr 100 i Energilab Sogn og Fjordane 
AS, med sikte på å omstrukturere selskapet til Campus Førde verftet AS. Løyvinga vert finansiert 
ved bruk av kapitalfondet. 

 
3. Fylkesutvalet får fullmakt til å godkjenne vedtektene for selskapet, velje eigarrepresentant, og 

nominere eventuelle styremedlemer  
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4. Fylkestinget legg til grunn at Campus Førde verftet AS, så snart selskapet er etablert, søkjer 
fylkeskommunen om investeringsstøtte på 15 mill. kr. Søknaden må oppfylle krava i det 
alminnelege gruppeunntaket (GBER).  
 

5. Fylkestinget løyver 15 mill. kr til Teneste 4005 Fylkesutvalet til disposisjon. Løyvinga vert 
finansiert frå disposisjonsfond. Fylkesutvalet får fullmakt til å løyve inntil 15 mill. kr i støtte til 
Campus Førde verftet AS basert på ein eventuell søknad frå selskapet. 

 
-------------------------------------------------------- 

 
 
SAK  15/19 Utbygging Sogndal vgs avd. Kaupanger med utleigedel  
    
 
Frå fylkesutvalet låg det føre slik tilråding til vedtak: 
 

1. Utarbeidd rom- og funksjonsprogram datert 03.02.19, med samla nettoareal på 3.685 m2, 
vert lagt til grunn for utbygging av Sogndal vgs, avd Kaupanger og for utbygging av 
utleigedel. 
 

2. Det skal inngåast leigeavtale med Vitensenteret i Sogn og Fjordane as, slik det er framstilt i 
saka. Fylkesrådmannen får fullmakt til å sluttføre tingingar og inngå leigeavtale. 
 

3. Den totale kostnadsramma vert sett til 140 mill. 2019-kr. Løns- og prisstiging og ev. 
kostnader knytt til reguleringsplanarbeidet og tilhøyrande rekkefylgjekrav kjem i tillegg.  

 
-----//----- 

 
Fylkestinget fann samrøystes representantane Ole Johnny Stubhaug og Senea Sabanovic inhabile ved 
handsaminga av saka, jf. forvaltningslova § 6 første ledd, bokstav e), nr. 2, for Stubhaug sitt 
vedkomande, og forvaltningslova § 6 andre ledd for Sabanovic sitt vedkomande. 
 
Endringsframlegg: 
 
Framstegspartiet sette fram slikt framlegg til vedtak: 
Saka vert utsett. Prosjektet skal handsamast av det nye Fylkestinget i Vestland fylkeskommune i 
samband med ei heilskapleg vurdering av investeringsevne og andre investeringsprosjekt i Vestland 
fylke. 
 
 
Avrøysting: 
Framlegget frå Framstegspartiet fekk 2 røyster og fall. 
Tilrådinga frå fylkesutvalet vart deretter vedteken mot 2 røyster. 
 
Dette gir følgjande VEDTAK: 
 

1. Utarbeidd rom- og funksjonsprogram datert 03.02.19, med samla nettoareal på 3.685 m2, 
vert lagt til grunn for utbygging av Sogndal vgs, avd Kaupanger og for utbygging av 
utleigedel. 
 

2. Det skal inngåast leigeavtale med Vitensenteret i Sogn og Fjordane as, slik det er framstilt i 
saka. Fylkesrådmannen får fullmakt til å sluttføre tingingar og inngå leigeavtale. 
 

3. Den totale kostnadsramma vert sett til 140 mill. 2019-kr. Løns- og prisstiging og ev. 
kostnader knytt til reguleringsplanarbeidet og tilhøyrande rekkefylgjekrav kjem i tillegg.  

 
 

-------------------------------------------------------- 
 
 
SAK  16/19 Nytt opplærings- og kompetansesenter Førde  
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Frå fylkesutvalet låg det føre slik tilråding til vedtak: 
 

1. Utarbeidd rom- og funksjonsprogram, datert 12.03.19, med samla nettoareal på 20.227 
m2, vert lagt til grunn for utbygging av ny vidaregåande skule og ny tannklinikk på Indre 
Øyrane i Førde. 
 

2. Hafstad vidaregåande skule vert seld til Førde kommune i tråd med tidlegare vedteken 
intensjonsavtale. Det er føresett at Førde kommune gjer parallelt vedtak. Ny og endeleg 
avtale vert inngått ihht. dette. Fylkesrådmannen får fullmakt til å sluttføre og signere 
endeleg avtale. 
 

3. Den totale kostnadsramma vert sett til 720 mill. kr. Løns- og prisstigning, kostnader til 
tomtekjøp og kostnader i fbm. rekkefylgjekrav - som del av reguleringsprosessen - kjem i 
tillegg.  
 

4. Fagskulen i Sogn og Fjordane, avd Førde, vert ikkje ein del av dette prosjektet.  
 

5. Skulen skal som eit minimum byggast som eit passivhus. For å redusere klimaverknaden 
skal material med låge klimagassutslepp og bruk av tre som bygningsmateriale ha prioritet. 
  

 
Endringsframlegg: 
 
Framstegspartiet sette fram slikt framlegg til vedtak: 
Saka vert utsett. Prosjektet skal handsamast av det nye Fylkestinget i Vestland fylkeskommune i 
samband med ei heilskapleg vurdering av investeringsevne og andre investeringsprosjekt i Vestland 
fylke. 
 
 
Avrøysting: 
Framlegget frå Framstegspartiet fekk 2 røyster og fall. 
Tilrådinga frå fylkesutvalet vart deretter vedteken mot 2 røyster. 
 
Dette gir følgjande VEDTAK: 
 

1. Utarbeidd rom- og funksjonsprogram, datert 12.03.19, med samla nettoareal på 20.227 
m2, vert lagt til grunn for utbygging av ny vidaregåande skule og ny tannklinikk på Indre 
Øyrane i Førde. 
 

2. Hafstad vidaregåande skule vert seld til Førde kommune i tråd med tidlegare vedteken 
intensjonsavtale. Det er føresett at Førde kommune gjer parallelt vedtak. Ny og endeleg 
avtale vert inngått ihht. dette. Fylkesrådmannen får fullmakt til å sluttføre og signere 
endeleg avtale. 
 

3. Den totale kostnadsramma vert sett til 720 mill. kr. Løns- og prisstigning, kostnader til 
tomtekjøp og kostnader i fbm. rekkefylgjekrav - som del av reguleringsprosessen - kjem i 
tillegg.  
 

4. Fagskulen i Sogn og Fjordane, avd Førde, vert ikkje ein del av dette prosjektet.  
 

5. Skulen skal som eit minimum byggast som eit passivhus. For å redusere klimaverknaden 
skal material med låge klimagassutslepp og bruk av tre som bygningsmateriale ha prioritet. 

 
-------------------------------------------------------- 

 
Fylkesordføraren takka fylkestinget og dei som hadde teke del i avviklinga av tingseta.  
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Fylkesvaraordføraren takka fylkesordføraren for god møteleiing. 

Fylkestinget song “Vil Gud ikkje vera bygningsmann”. 

Fylkestinget 24. april 2019 på Fylkeshuset, Leikanger kommune, var slutt kl. 16.55. 


